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§ 1 

Information 

Anna Yderhag, ny verksamhetsutvecklare inom avdelningen 

utförare i egen regi, presenterade sig för rådet. 

 

Biträdande enhetschef Katarina Petrovic informerade om 

regleringen av avgifter enligt socialtjänstlagen och 

avgiftsberäkning inom Stockholms stad. 

 

Mathilda Pettersson, dietist, informerade om sitt uppdrag.   

 

§ 2 

Val av justerare och tid för justering  

Vice ordförande Britt Petersson utsågs att tillsammans med 

ordförande Inger Stenelo justera protokollet, vilket ska ske 

omedelbart efter sammanträdet.  

 

§ 3 

Anmälan av föregående protokoll 

Det anmäldes att protokoll från rådets sammanträde 11 

oktober 2018 justerats omedelbart efter sammanträdet.    

 

§ 4 

Anmälan av inkomna handlingar 

 Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll, 2018-10-09 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2018-11-15, §§ 5–7 

 
§ 5 

Samverkan kring spår- och busstrafik i kommande trafikaffärer 

med trafikstart 2021  

Förvaltningen beskriver större pågående och planerade bostads-

utbyggnader i Älvsjö stadsdelsområde. Förstärkt busstrafik kan utifrån det 

framför allt behövas i Solberga samt genom det nya Kabelverksområdet. I 

villaområdena Herrängen och Långsjö planeras inga större 

bostadsutbyggnader, men där finns starka önskemål om förbättrad turtäthet 

under lågtrafik. För att öka kollektivtrafikens attraktivitet behövs 

förbättrade tvärförbindelser, till exempel stombusslinjer, mellan större 

centrum och knutpunkter i söderort. Framkomligheten för bussarna skulle 

förbättras om gatuparkeringen avgiftsbeläggs i framför allt Solberga och 
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Älvsjö centrum. Förvaltningen lyfter också fram behovet av en närtrafik-

linje i Älvsjö för de många äldre som bor kvar hemma i hög ålder. 

 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner uppföljningen av 

Solberga vård- och omsorgsboende, korttidsvård och dagverksamhet.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

24 oktober 2018. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet ställde sig bakom förvaltningens svar men anser att buss 145, 

som endast är i trafik i rusningstid, även bör vara i trafik övrig tid.  

  
§ 6 

Redovisning av ej verkställda beslut till IVO, kvartal 3/2018 

Enligt socialtjänstlagen (SoL) och lagen om stöd och service till vissa 

funktionshindrade (LSS) ska kommunen varje kvartal redovisa till 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO) de beslut om bistånd eller insats 

som inte har kunnat verkställas inom tre månader från datum för gynnande 

beslut. Kommunen ska på motsvarande sätt rapportera om en insats har 

avbrutits och inte verkställts på nytt. 

 

För kvartal 3/2018 har ett ärende inom LSS rapporterats som verkställt. 

Tre ärenden inom LSS har rapporterats som ej verkställda. Två ärenden 

som rör omsorg för personer med funktionsnedsättning (SoL) har anmälts 

som ej verkställda. Fyra ärenden inom äldreomsorg (SoL) har anmälts som 

ej verkställda. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

23 oktober 2018. 

 

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av ärendet.  

 

§ 7 

Minnesanteckningar från tvärpolitiska gruppen för trafik-, miljö- och 

planfrågor  

Pensionärsrådet 

Rådet har tagit del av minnesanteckningarna. 
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§ 8 

Övriga frågor 

Trygghetsvandring 

Rådet har bjudits in till trygghetsvandring i Älvsjö centrum den 28 

november klockan 15.00 till klockan 16.30. Torbjörn Sundsgård (SPF) 

och Inger Stenelo (PRO) planerar att delta. 

 

Mötet Tryggt Älvsjö 

Ingrid Uddén (PRO) deltog vid mötet Tryggt Älvsjö den 7 november. 

Deltagare var bostadsrättsföreningar, polisen, preventionssamordnaren 

Carite Ericson, planeringssekreterare Kajsa Pärke samt en representant 

från funktionshinderrådet. Information hade bland annat lämnats om 

Nokas mobila ordningsvakter, områden är det planeras för utökad 

belysning samt om kontrollköp som genomförs i Älvsjös butiker.  

 

Nominering till pensionärsråd 2019 

Ordförande påminde rådet om att be sina respektive 

pensionärsorganisationer inkomma med nominering till 

pensionärsrådet 2019. SPF har nominerat ledamöter och ersättare.  

 

Återkoppling från seminarier 

Britt Peterson (SPF) informerade om seminariet ”Vem tar hand om 

mig efter sjukhusvistelse?” och ”Äldrevårdsmottagning – vad innebär 

det?” som anordnades av Äldrecentrum och landstinget den 23 

oktober. Där informerades om en ny lag som ska förhindra att 

utskrivningsklara patienter ligger kvar på sjukhusen och från årsskiftet 

ska kommuner betala för färdigbehandlade patienter som ligger kvar 

på sjukhuset efter tre dagar, istället för fem dagar som tidigare.  

 

Inger Stenelo (PRO) informerade om seminariet ”Äldrevård i 

obalans”. Där diskuterades bland annat utvecklingen mot bättre hälsa 

och ökad livskvalitet för äldre som samtidigt ställer samhället inför 

nya utmaningar.  

 

Nämnddagen 

Nämnddagen äger rum den 5 december klockan 12.00 till klockan 16.00 i 

Älvsjörummet. Ordförande och vice ordförande i rådet bjuds in och ges 

tillfälle att framföra rådets tankar kring verksamhetsplan och budget 2019.  

 


